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Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2015. október 16-ai rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterme 

 

Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Babai János önkormányzati képviselő, Szilágyi 

Kinga önkormányzati képviselő  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

Szilágyi Sándor elnök az ülést 12 órakor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 3 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

37/2015. (X.16.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2015. október 16-ai ülésén választott 

jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. október 16-ai rendkívüli 

ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

38/2015. (X.16.) ORNÖ határozata 

a 2015. október 16-ai ülésének napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. október 16-ai 

rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 
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1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy a csapatuk volt a Kölcsey kupán szeptember 26-án, itt első 

helyezést értek el, a gólkirály címet Sipos József nyerte el.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester 12 óra 3 perckor megérkezett az ülésre. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy október 10-én voltak Esztergomban egy meghívásos tornán, itt 

2. helyezést értek el, és a legjobb kapus címet is megkapták. Irodafestés is volt, amit saját kezűleg 

csináltak meg. Munkatársa felesége ott dolgozik, ahol azokat a ládákat, amikbe bányamintákat 

gyűjtöttek, és felszámolásra kerültek, azokat megkapta az önkormányzat, minden héten visznek egy 

fuvart. Folynak az ügyvédnők fogadóórái, sok ember kér tőlük segítséget, az egész megyéből járnak 

hozzájuk. A polgárőrségbe is járnak dolgozni, ha valami rendezvén van, abban is segítenek. Leskó 

Zoltán rendezvényén is ott voltak. A Kale Lulugyi együttes egy jótékonysági estet csinál egy 

leukémiás kislánynak, lesz gyűjtés szervezve, az alapítvány is fog segíteni. A Kale Lulugyi együttes 

rendelt egy hangszert, egy tamburát, azt a tájékoztatást kapták, hogy Olaszországból rendelték meg és 

késni fog a szállítás. A Bányászati Múzeumban vállalták, hogy örökbe fogadnak egy gépet, amit ők 

fognak gondozni. A Nyíres dűlőben van egy krumpli akció, amit ott termeltek a dolgozók. Abban 

segítenek az embereknek a városban, hogy mindenkinek elviszik házhoz a krumplit, mert az idős, 

beteg emberek nem jönnének el. Szerveznek egy kupát december 19-20-án az alapítvány neve alatt. Ez 

egy négy korosztályos kupa lenne, 14, 16, 19 éveseknek és egy felnőtt korosztálynak. A 4-es iskolában 

szeretnék megszervezni. Mivel anyagilag az alapítvány gyengén áll, polgármester úr megígérte, hogy 

segíteni fog, és szeretnék, ha a terem költségmentes lenne. Ma írják meg a meghívót a csapatoknak, 

Esztergom, Somló, Környe el fog jönni. Tárkányból Vörös István feleségét fogják meghívni, vagy egy 

csapattal jönnek, vagy ő fogja megnyitni a tornát. Ebben a hónapban lesz a Roma bál 21-én. A 

művelődési ház igazgatójával beszélt, a termet szeretnék elkérni ingyenes használatra. Szeretné, ha 

maradna pénz a farsangra is, ezért szeretné abban kérni a polgármester úr segítségét, hogy kapják meg 

a Bányász Klubot. A város minden lakójának rendeznék, nem csak a romáknak. Lenne táncverseny, 

szépségverseny, tombola. Két zenekar, a Kale Lulugyi együttes, és Tatabányáról Babai Zoltán is meg 

lett hívva. Valamennyi belépőt kérnének, 1.500,- Ft-ot, de ebben van egy vacsora is. A raklapozás 

folyamatosan megy minden héten. Egy nagyobb Mikulás ünnepséget is szeretnének szervezni.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy gratulál ehhez a sok tevékenységhez. Javasolta, hogy 

a rendezvényeket valamilyen módon jobban meg kellene hírelni. Vagy a 2840 újságba kéne betenni, 

vagy a városi honlapra lehetne feltenni, ezzel kapcsolatban az illetékeseket meg fogja keresni. Ez azért 

is jó, mert így a rendezvényekre könnyebben lehetne szponzorokat találni.  

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy nagyon jó a kapcsolat az önkormányzattal. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a Bányászati Múzeum a szíve csücske, az ott 

dolgozók biztos örülnek és hírüket viszik, ha bárki segít. A csapatépítés, az, hogy azt tűzik ki célul 

maguk elé, hogy minél nagyobb létszámúak legyenek a rendezvények, csak erősíti a munkát. Ha 

bármilyen segítség kell, a lehetőségekhez mérten megteszi. 

 

Szilágyi Kinga képviselő elmondta, hogy van egy Facebook oldaluk, ott minden esemény fent van. 
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Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a városi újság 8000 emberhez eljut, a későbbi időben 

jobban nyoma is marad. 

 

Szilágyi Sándor elnök megköszönte alpolgármester úr felajánlását. Elmondta, hogy olyan a 

munkabeosztásuk, hogy amellett el tudják látni az önkormányzattal kapcsolatos teendőket. A 

következő ciklusban szeretne indulni a nagy önkormányzati választáson, úgy látja, így többet tudna 

segíteni a város roma lakosainak.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy van, akiket képviselni kell, és ha az arányok a 

döntéshozói körben úgy alakulnának, az korrekt lenne. 

 

 

Miután kérdés, észrevétel nem volt, Szilágyi Sándor elnök kérte szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A Képviselő-testület az előterjesztést 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

39/2015. (X.16.) ORNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szilágyi Sándor elnök az ülést 12 óra 19 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szilágyi Sándor   Babai János 

 elnök   jegyzőkönyv-hitelesítő

   

 

 

   

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


